
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens arbetsutskott
den 24 januari 2023

Sammanträdets plats och tid

Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan
8.30 – 16.00

Beslutande

Susanne Hansson (S), ordförande
Mats Gärd (C)
Karin Näsmark (S)
Simon Högberg (M)
Robert Gjersvold (SD)

Justerare

Simon Högberg utses att justera protokollet, paragraf 1-19. Protokollet
justeras elektroniskt.

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande

Carina Wiik, sekreterare

Simon Högberg, justerare

Anslag/bevis

Protokollet är justerat och kommunstyrelsens arbetsutskott publicerar
det på kommunens webbplats under perioden 1 februari 2023 till den
23 februari 20230. Protokollet förvaras på kommunkansliet i
Strömsund.
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Justerare

Övriga närvarande

Carina Wiik, sekreterare

Anneli Svensson, kommundirektör

Richard Persson, teknik- och serviceförvaltningen, §§ 2

Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen (via länk), §§ 2

Ingela Sonidsson, kommunledningsförvaltningen, §§ 3

Frida Book, kommunledningsförvaltningen, §§ 3

Niclas Liljefjäll, kommunledningsförvaltningen, §§ 4

Veronica Hjorter-Stenklyft, kommunledningsförvaltningen (via länk), §§ 4

Anna Backman Wikström, framtids- och utvecklingsförvaltningen, §§ 5

Ralf Sjödin, framtids- och utvecklingsförvaltningen, §§ 5

Björn Amcoff, framtids- och utvecklingsförvaltningen, §§ 6

Cathrine Sjögren, framtids- och utvecklingsförvaltningen, §§ 6

Louise Mattsson, Region Jämtland/Härjedalen, §§ 6

Kerstin Engqvist, ordförande näringslivsutskottet, §§ 6
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Diarienummer KS.2023.23

§ 1 Ändringar i föredragningslistan

Ärenden som läggs till:

 Dialog om vindkraftsteknikerutbildning

 Tilläggsäskande gällande gångbro Backe

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Föredragningslitan godkänns.
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Diarienummer KS.2023.24

§ 2 Information om strategiska lokalfrågor

Richard Persson och Karin Stierna, teknik- och serviceförvaltningen,

informerar om aktuella lokalfrågor. 

Karin Stierna inleder med att informera om att Tessla har lämnat anspråk på

att anlägga åtta laddningsstationer på parkeringsplatsen på fastigheten

Järven 10, parkeringen vid ICA Simonsons. Arbetsutskottet deltar i dialog

kring frågan. Karin informerar även om att vi fått förfrågan från två aktörer

om laddningsstationer för lastbilar. Kommunen har dock ingen aktuell mark

för detta ändamål.

Richard Persson informerar om processen kring avslut med Zpyke gällande

fiberprojektet i Rossön. Kommunen har tagit in en extern värderare.

Värderingen kommer att göras när det blir barmark. Englit avtal ska båda

parter dela på kostnaden för extern värderare.

Hyresavtalet för Älvgården ska omförhandlas. Richard avslutar med att

informera om att arbetet med totalförsvaret påbörjas denna vecka, med att

ta fram en kontinuitetsplan. Arbetet kommer att pågå under hela året,

bland annat ska vi göra en säkerhetsskyddsansalys och en risk- och

sårbarhetsanalys. Risk- och sårbarhetsanalysen ska vara beslutad i

kommunstyrelsen senast 31 oktober 2023.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2023.25

§ 3 Information om personalfrågor

Ingela Sonidsson och Frida Book, kommunledningsförvaltningen,

informerar om personalfrågor.

Lönekartläggning för 2022 är klar. Vi är skyldiga att årligen göra en

lönekartläggning, tidigare var kravet vart tredje år. Enligt Diskrimin-

eringslagen ska vi kolla på lika och likvärdiga arbeten. Kartläggningen ska

göras i samverkan med fackförbunden. Nytt för i år att vi genomfört

upphandling av ett nytt system. Avtal är skrivet med Sysarb-jobbarkitektur,

som används av 140 kommuner i landet.

Vi har 180 olika befattningar inom kommunen. 112 avvikelser har hanterats,

varav 42 löner korrigerats av närmsta chef och 70 löner har förklarats med

könsneutrala argument.

När vi tittar på likvärdiga arbeten så har 22 kvinnodominerade grupper

analyserats, eftersom de har lägre löner än likvärdig mansdominerade

grupper.

Förslaget är att lönejustering under 2023 ska prioritera behöriga lärare

i grundskolan 500 kronor, socialsekreterare/biståndsbedömare 300

kronor, vårdbiträden 150 kronor och undersköterskor 150 kronor.

Totalt innebär detta en ökad lönekostnad på cirka 1 898 568 kronor.

Den 1 oktober 2023 genomförs förändringar i Allmänna bestämmelser

gällande dygnsvila, utifrån att det inkommit klagomål till EU-kommissionen

att Allmänna bestämmelser strider mot arbetstidsdirektivet.

Departementet bedömer att det föreligger hög risk för stämning mot

Sverige. Reglerna är stränga och kommer att bli krävande att hantera både

för arbetsgivare och fack. Reglerna kommer att vara normativa, vilket

innebär att vi inte kan göra några lokala avtal. Krav på 11 timmars dygnsvila

vid såväl oförutsedd händelse som vid planerad förläggning. En arbets-

tagare som fått sin dygnsvila inskränkt har rätt till kompenserande vila och

vilket ska ske på nästkommande arbetspass. Sveriges kommuner och

regioner (SKR) kommer att ge oss mer information. De kommer bland annat

att komplettera med vad som ska gälla för bilagorna till Allmänna

bestämmelser.
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Löneöversynen för 2023 kommer att startas upp under februari månad. Alla

avtal är sifferlösa utom Kommunal. Kommunals avtal är inte klart på central

nivå.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2023.21

§ 4 Information om budgetförutsättningar 2024

Niclas Liljefjäll och Veronica Hjorter-Stenklyft gav en uppdaterad

information om budget 2023 samt budgetförutsättningar för 2024.

Andelen 85 år och äldre ökar och andelen arbetsföra minskar. Det är många

som kommer att behöva den nya arbetskraften. Vi måste hitta nya former

av arbetssätt.

Prognosen för 2023 är att vi kommer att gå mot underskott. Detta bland

annat på grund av att prisindex kommunal verksamhet, PKR, är höjd från

5,0 % till 6,4 %, vilket ger ett ytterligare behov av cirka 14 miljoner kronor.

Det nya pensionsavtalet innebär högre kostnader och

befolkningsminskningen blev högre än förväntat, vilket innebär minskade

skatter och bidrag. Detta innebär att vi redan i början på året måste vidta

åtgärder. Prognosen per februari är förstärkt och ett översynsarbete är

påbörjat. Vi måste besluta och planera för omställningar under 2023 för att

vara bättre rustade inför 2024 och framåt

Beräknad driftsram uppstart 2024 är 919 miljoner kronor. Utifrån de

preliminär parametrarna, prognos på befolkningsminskning, prisindex

kommunal verksamhet, oförändrade skatter så beräknas ett negativt

fördelningsutrymme på 31 miljoner kronor.

Tidsplanen för budget 2024, plan för 2025 och 2026 inklusive finansiella

mål ska tas i kommunstyrelsen den 23 maj och kommunfullmäktige den 7

juni.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer HJALM.2023.57

§ 5 Dialog om vindkraftsteknikerutbildningen

Anna Backman-Wikström och Ralf Sjödin, framtids- och utvecklings-

förvaltningen informerar om vindkraftsteknikerutbildningen.

Framtids- och utvecklingsförvaltningen har svårt att få bäring i vindkrafts-

teknikersutbildningen. Den 12 januari fick vi besked om att vi blivit beviljad

bidrag, men vi har fått färre beviljade platser. Hittills har vi haft 35 utbild-

ningsplatser per år, men det har varit svårt att fylla platserna. I det nya

beslutet har vi blivit beviljad 25 utbildningsplatser. Den utbildningsgrupp

som pågår nu tar examen till jul 2023.

Det finns fyra nya aktörer gällande utbildningsinsatser i vindkraftsteknik,

Gotland, Gävle, Malmö och Norrtälje. Dessutom har sex orter pågående

utbildningar: Varberg, Lidköping, Skara, Nässjö, Malmö, Trelleborg och

Trollhättan. 2018 var det bara Strömsund och Varberg som erbjöd denna

utbildning.

Ansökningsmöjligheten ska snart öppnas och detta kommer att innebära

betydande marknadsföringsinsatser. Varje elev genererar 75 000 kronor

per år men om eleven slutar så försvinner även statsbidraget.

Arbetsutskottets beslut

Arbetsutskottet tar del av informationen och ärendet tas upp till beslut

på kommunstyrelsen den 8 februari. Kommunstyrelsen behöver pröva

om utbildningen ska starta en ny grupp eller om vi ska avveckla

vindkraftsteknikerutbildningen.
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Diarienummer NLU.2023.71

§ 6 Information om landsbaserad fiskodling i länet

Louise Mattson, projektledare med uppdrag av Region Jämtland

Härjedalen informerar om projektet om landbaserat vattenbruk i

region Jämtland/Härjedalen. Målsättningen är att underlätta, snabba

på och stärka kommunernas förmåga att ta fram kommunala

planeringsunderlag, identifiera lämpliga eller olämpliga områden samt

ta fram ett länsövergripande planeringsunderlag. Det förberedande

arbetet är nu klart. Om någon kommun visar intresse, så arbetar man

vidare med projektet.

De kommer att producera en projektrapport, som vi få ta del av när

den är klar.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Arbetsutskottet tar del av informationen.
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Diarienummer KS.2023.1

§ 7 Ny skolchef Hjalmar Strömerskolan

Enligt skollagen 2 kapitlet 8 a § ska huvudmannen utse en skolchef som ska

biträda huvudmannen med att se till att de föreskrifter som gäller för

utbildningen följs i huvudmannens verksamhet inom skolväsendet. Inom

Framtids- och utvecklingsförvaltningen finns funktionen skolchef inom

förvaltningschefens uppdrag och ansvarsområde.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat

förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen utser, enligt skollagen 2 kapitlet 8 a §, förvaltningschef

Anna Backman Wikström till skolchef för Hjalmar Strömerskolan från den 1

mars 2023. 
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Diarienummer KS.2022.749

§ 8 Remiss av promemorian Uppdrag att utreda regler för
A-traktorer

Strömsunds kommun har mottagit Transportstyrelsens promemoria

"Uppdrag att utreda regler för A-traktorer och kompletterande

rättelsedokument".

Kommunledningsförvaltningen har upprättat ett förslag på remissvar där

det framgår att Strömsunds kommun inte har något att erinra mot

förslaget.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Remissvar

Rättelse PM - Regeringsuppdrag att utreda regler för A-traktorer

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsens godkänner upprättat förslag på remissvar.
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Diarienummer KS.2021.523

§ 9 Uppföljning av arbetshubb i Hammerdal

Kommunens första och enda arbetshubb finns i Hammerdal. Den startade

som ett pilotprojekt i mars 2022, en delutvärdering genomfördes under maj

månad och nu sker en slututvärdering av projektet.

Bakgrunden är att vi lever i en digitaliserad värld. För administrativ personal

är det är inte alltid nödvändigt med en fast kontorsarbetsplats för att utföra

sitt arbete, vårt sätt att arbeta har förändrats. Syftet med projektet var att

testa ett nytt sätt att arbeta, vara en flexibel och attraktiv arbetsgivare och

bidra till minskat resande.

På arbetshubben finns fyra bokningsbara arbetsplatser för kommunens

medarbetare, i samma hus finns även fasta kontorsarbetsplatser, ett

sammanträdesrum och ett bibliotek som erbjuder service till medborgarna.

Nyttjandegrad under perioden mars till december 2022:

 219 bokningar har genomförts

 Vanligtvis är det hel- eller halvdagar som bokas

 Det har varit cirka 20 - 30 bokningar per månad

 Under semesterperioden halverades antalet bokningar

De som valt att arbeta på hubben har varit positiva till möjligheten. Det som

lockat medarbetarna har varit tillgång till bra kontorsarbetsplats med

möjlighet att skriva ut handlingar och skicka post. Andra skäl har varit

kortare resa (pendling), att man arbetar mot Hammerdals gamla kommun-

område, eller att man av olika anledningar inte kan arbeta hemifrån.

Möjligheten att träffa annan personal inom kommunen på arbetshubben

har också setts som ett mervärde.

Kontorslokalerna i före detta kommunhuset i Hammerdal som stod tomma

innan arbetshubben startade har nu kommit till användning och skapar ett

mervärde. De ger också förutsättning för ett mer flexibelt arbetssätt och

bidrar till minskat resande.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse
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Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Arbetshubben i Hammerdal fortsätter tills vidare.

2. Kommunstyrelsen fortsätter att stå för hyreskostnaden.

3. Kommundirektören får i uppdrag att följa upp hur nyttjandegraden
utvecklas.
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Diarienummer KS.2022.759

§ 10 Utredning av resultat och nöjdhet av
upphandlingskontorets arbete

Enligt svar på en motion i mars 2022 (ärende KS.2021.422) skulle en

utvärdering av kundnöjdhet av genomföras bland kommunens beställare.

Denna har genomförts och även information om Upphandlingskontorets

egna utvärderingar har tagits med.

Kommunen har sedan beslut om utredningsuppdraget även infört e-

handelssystem vilket har stor påverkan på information om avtal och

förenkling när man gör beställningar, det gör dessutom att budget-

ansvariga får större kontroll över verksamhetens kostnader då de

godkänner beställningar innan de görs och inte när fakturan kommer.

Underlag till beslut

Resultat av utredning

Bilaga, rapport kundnöjdhet

Bilaga, Utvärdering

Bilaga, utredning GNU

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen har tagit del av utredningen.
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Diarienummer KS.2021.517

§ 11 Medborgarförslag - Kommunens äldreomsorg måste bli en
mer attraktiv arbetsplats

Förslagsställaren har framfört synpunkter som rör äldreomsorgen i

kommunen och personal som arbetar inom äldreomsorg. Bland annat

lyfts svårigheterna att hitta tillräckligt med personal, vikten av att värna

den befintliga personalen och rekrytera nya medarbetare, behov av

dialog och kommunikation på arbetsplatsen, påfrestningar i arbets-

miljön samt risker som kan uppstå för vårdtagare. De konkreta

förslagen som framförs är:

1. Bort med 3 semesterperioder och inför istället 2.

2. Bort med delade turer.

3. Bort med att arbete varannan helg.

Underlag till beslut

Socialnämnden § 18/2022

Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Medborgarförslaget anses besvarat.
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Diarienummer KS.2022.760

§ 12 Medborgarförslag om medborgarnas frågestund

Anna-Märta Gunneriusson Vermelin har inkommit med ett medborgar-

förslag om att genomförandet av punkten medborgarnas frågestund på

kommunfullmäktige ses över. Förslaget betonar att kontakten mellan

politiken och medborgarna är en fråga om demokrati att alla frågor därför

bör behandlas, besvaras och motiveras seriöst. Vidare föreslår förslags-

ställaren att någon från varje i kommunfullmäktige representerat parti ska

besvara frågorna.

Strömsunds kommun och förtroendevalda i kommunfullmäktige delar

Anna-Märta Gunneriusson Vermelins åsikt om att medborgarnas delaktig-

het är en fråga om demokrati och att samtliga frågor ska behandlas seriöst.

Det finns i dag tydliga riktlinjer för hur frågestunden ska genomföras,

dessutom arbetar kommunledningsförvaltningen med ytterligare

förbättringar.

För att berörda politiker och tjänstemän ska kunna förbereda sig samt ta

fram underlag, ska dessa lämnas in skriftligt senast två dagar före full-

mäktiges sammanträde. Kommunledningsförvaltningen arbetar med att

upprätta en e-tjänst för inlämnandet av frågor så att all nödvändig informa-

tion finns med. Med hjälp av e-tjänsten ska det också bli tydligt för med-

borgarna hur frågorna ska formuleras för att bli konkreta och sakliga, detta

för att politikerna tydligt ska kunna svara på det som efterfrågas.

Alla frågor som lämnats in inför ett sammanträde i kommunfullmäktige

skickas ut till samtliga partier, det är dock inte säkert att frågan rör alla. På

grund av detta avkrävs inte svar från samtliga partier i alla frågor, däremot

har alla partier möjlighet att besvara alla frågor om de så önskar. Samtliga

inkomna frågor besvaras alltid av något parti. Via dessa rutiner anser

Strömsunds kommun och dess förtroendevalda de demokratiska värdena

tillvaratagna.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag
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Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag med två

redaktionell ändringar:

1. Ta bort "till frågorna" näst sista stycket

2. Ta bort första meningen efter "ta fram underlag"

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

De redaktionella ändringarna görs och att medborgarförslag anses

besvarat.
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Diarienummer KS.2022.721

§ 13 Medborgarförslag om säkrare bankomatplacering i
Strömsund

Göran Edman har inkommit med ett medborgarförslag om säkrare

bankomatplaceringar i Strömsund. I medborgarförslaget kritiseras

nuvarande placering för insättnings- och uttagsautomaten med hänsyn till

risk för benbrott och att bli utsatt för rån. Förslagsställaren önskar att

bankomaten flyttas till annan plats.

Automaten har flyttats eftersom Bankomat AB blev uppsagda från tidigare

placering. Åtgärder för att göra platsen säkrare har genomförts. Ett staket

har satts upp mot den branta slänten från Lövbergavägen för att förhindra

fall och belysningen på platsen ska ses över.

Strömsunds kommun, Bankomat AB och fastighetsägaren har en bra dialog.

Bankomat AB har egna krav på tillgänglighet, vilka uppfylls på nuvarande

plats. Fastighetsägaren ska i sin tur tillse att sandning och snöröjning sköts

nogsamt. Strömsunds kommun har ingen möjlighet att besluta om ändrad

placering av bankomaten, om förslagsställaren vill driva ärendet vidare

hänvisar kommunen till Bankomat AB.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Medborgarförslag

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat förslag.

Tänk på att ta kommande liknande ärenden i tillgänglighetsrådet.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Medborgarförslaget avslås.
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Diarienummer KS.2022.81

§ 14 Motion om tomgångskörning

En motion har lämnats angående tomgångskörning. I motionen

föreslås att kommunen skyltar om tomgångsförbudet vid samtliga

skolor, förskolor och affärsgator i kommunen samt att kommunen

bidrar till debatt och information via sina kanaler på hemsidan och

sociala medier. Det finns ett behov av att göra en översyn av

skyltningen gällande förbud mot tomgångskörning. Information om

förbudet mot tomgångskörning finns på kommunens hemsida, se

bilaga. Det finns även information om andra lokala trafikföreskrifter på

kommunens hemsida. Kommunen arbetar med att se över

informationen om tomgångskörning.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Motion

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Motionen anses besvaras.
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Diarienummer KS.2022.826

§ 15 Motion om mindre barngrupper i förskolan

En motion har lämnats in av Kristina Ström, Vänsterpartiet.

Motionens förslag innefattar egentligen två olika typer av förslag som både

kan sammanfalla men inte helt säkert.

Det ena förslaget innebär en garanti för maxantal barn per personal, i

motionen sätts detta till 15 barn per 3 personal.

Det andra förslaget innebär att ingen barngrupp får vara större än 15 barn.

Kortfattat skulle båda förslagen innebära omfattande ekonomiska och

organisatoriska ingrepp. Ekonomiskt skulle det betyda en omfördelning av

befintlig resurs och organisatoriskt skulle det också innebära vissa

utmaningar (exempelvis finns det 5-årsgrupper som är fler än 15 barn) och

detaljstyra rektorernas möjligheter att leda det pedagogiska arbetet.

Ett mer omfattande utredningsarbete för att utreda förutsättningarna ur

flera perspektiv skulle behöva verkställas för att i detalj utreda

konsekvenser av förslagen i följande perspektiv:

 Pedagogiska konsekvenser

 Budget och ekonomi

 Lokalfrågor

 Bemanning

Motionen föreslår endast genomförandeåtgärder och inga utrednings-
åtgärder.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Motion

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Motionen avlås.
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Justerare

Diarienummer KS.2022.931

§ 16 Anökan om bidrag från Strömsunds ridklubb

Strömsunds ridklubb har, via ordförande Helena Svanberg, inkommit med

en ansökan om ett bidrag på 100 000 kronor.

Strömsunds Ridklubb är en ideell förening med 130 medlemmar. Varje

vecka deltar cirka 75 elever i klubbens lektionsverksamhet, vilket är en

toppnotering. Utöver det erbjuder klubben stallplatser för hästägare,

träning och tävlingsverksamhet på olika nivåer samt återkommande

aktiviteter som vänder sig till alla barn och unga i kommunen, inte bara för

de som är medlemmar. Klubben har också ett nära samarbete med

kommunens dagverksamhet inom stöd och service. Ridklubben äger sedan

2015 en ridanläggning som består av stall, ridhus, cafeteria,

förrådsbyggnader, ridplan, hagmark för 20 hästar, samt en skogsdel med

ridleder.

Strömsunds Ridklubb har i många år vidtagit åtgärder för att minska

kostnaderna och öka intäkterna. Med hjälp av energirådgivare har vi bytt ut

all belysning till LED, bytt ut värmekällorna till nya och mer energieffektiva

alternativ och installerat solcellspaneler. Vi har flera anställda med olika

typer av anställningsstöd. Vi byter vid behov leverantörer för att hålla

omkostnaderna nere. Under helgerna sköts stall och hästar enbart av

ideella krafter och många instruktörer och ledare ställer upp utan

ersättning. Stallhyror, lektionsabonnemang och andra avgifter höjs årligen.

Nu i vinter planerar klubben att stänga av värmen i ridhuset för att minska

elförbrukningen.

Vår ambition är att kunna fortsätta att erbjuda ett aktivt fritidsintresse, ett

arbete att gå till och en viktig plats för våra barn och unga. Klubben anser

att det vore förödande för Strömsunds kommun och deras innevånare om

ridklubbens verksamhet skulle behöva avvecklas.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Ansöka om bidrag
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Justerare

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Strömsunds ridklubb beviljas bidrag om 50 000 kronor

2. Medel anvisas ur kommunstyrelsens pott för oförutsedda utgifter
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Justerare

Diarienummer KS.2023.47

§ 17 Reviderad bolagsordning för Jämtlandsvärme AB

Bolagsverket har inkommit med kommentarer i bolagsordningen för

Jämtlandsvärme AB att ändra inför namnbytet till Strömsunds energi AB.

Ändringarna innefattar att det måste framgå i bolagsordningen hur kallelsen

ska ske samt att skillnaden mellan den lägsta och den högsta gränsen för

antal aktier inte får vara mer än fyra gånger.

Ekonomiavdelningen har, genom Niclas Liljefjäll, upprättat ett förslag till

reviderad bolagsordning. De ändringar som föreslås är markerade i gult i

bilagt förslag till bolagsordning.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Förslag till bolagsordning

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta enligt upprättat
förslag.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

Kommunfullmäktiges beslut. Den reviderade bolagsordningen godkänns.
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Justerare

Diarienummer TSF.2023.55

§ 18 Tilläggsäskande gällande gångbro Backe

Kostnaden för att åtgärda gångbron i Backe beräknades till 1 424 000

kronor som beviljades och finansieras i en reviderad budgetram för 2022,

för investerings projektet.

Det har nu visat sig att gångbron inte klarar räckeshöjden 1,1 meter som är

den godkända höjden enligt föreskrifterna.

Det har heller inte funnits några dräneringshål i balkarna så det har upp-

stått några sprickor av issprängningar i balkarna varför den delen måste

bytas.

Efter möte med Svevia och deras underentreprenör, så har de kommit fram

till en lösning på detta.

För att klara räckeshöjden görs gångdelen om med en balk och vinkeljärn,

samt tvärgående brädor på gångstråket. Dräneringshål borras i alla

befintliga fyrkantsprofiler i räcke samt i brobalkar. Sönderfrusna

fyrkantsprofiler i räcket byts ut.

Detta medför en extra kostnad på cirka 150 000 kronor.

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Yrkande

Ordföranden föreslår arbetsutskottet att besluta om ett tilläggsanslag
på 150 000 kronor till teknik- och serviceförvaltningen.

Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen

1. Kommunstyrelsen beslutar om ett tilläggsanslag på 150 000 kronor till

teknik- och serviceförvaltningen.

2. Medel anvisas från kommunstyrelsen pott för investeringar 2023.
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Justerare

Diarienummer KS.2023.28

§ 19 Delgivningar

1. Förordnande av begravningsombud. KS.2023.22

Underlag till beslut

Tjänsteskrivelse

Arbetsutskottets beslut

Delgivningarna läggs till handlingarna.
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